
 

 

 

 

 

 

 

 

Verslag dorpsvergadering 14 juni 2025. 
De dorpsvergadering besloeg de jaren 2023 en 2024. De turbulentie veroorzaakt door de 

mogelijke komst van een AZC aan het eind van 2023 is er de oorzaak van geweest dat het 

bestuur van de LBH heeft beslist, om de dorpsvergadering betreffende 2023 op te schorten. 

Op deze bijeenkomst waren 43 mensen aanwezig. 

 

Opening. 

Jeroen van den Beemt opende de vergadering. 

Jeroen lichtte toe dat hij het woord voerde niet als voorzitter van de LBH, want die ontbreekt op dit 

moment en de LBH is dringend op zoek naar een nieuwe voorzitter. 

Jeroen heette iedereen welkom en in het bijzonder wethouder Eveline van der Star, verbindster 

Lissette Lentevogel en Kees Mens, directeur van de KPO. 

Jeroen zette uiteen wat de inhoud van de bijeenkomst behelsde met o.a. de presentaties van 

Eveline van der Star en Kees Mens. 

 

Als inleiding memoreerde Jeroen dat over 2 jaar het 750-jarig bestaan van Heerle gevierd zou 

kunnen worden, aangezien de eerste vermelding van Heerle stamt uit 1277. 

Verder werd ingegaan op het aantal inwoners en de verdeling van de bewoning. Uit cijfers blijkt 

dat er 87% eigen woningen zijn, waarvan de helft vrijstaand. Deze huizen worden bewoond door 

25% 65-plussers en 25% jongeren tot 25 jaar, de rest zit ertussen. Het geld zit merendeels in 

stenen en is dus niet vrij beschikbaar. Gelet op de bouwjaren van de woningen stelt Jeroen, dat 

naar zijn mening, meer dan 25% van de woningbezitters met hoge kosten worden geconfronteerd 

door de hoge energieprijzen. 

 

 

Twee presentaties  

 

• Eveline van der Star (Gemeente Roosendaal) over het thema participatie van de inwoners 

via het thema “Het begint met een idee”. 

• Kees Mens van de stichting Katholieke Primair Onderwijs (KPO) over de nieuwe school. 

 

Eveline startte haar presentatie met het begrip Kwaliteitssprong; een thema van de gemeente 

Roosendaal voor de komende jaren. 

Binnen deze kwaliteitssprong is het noodzakelijk om de nodige voorzieningen te hebben, die het 

aantrekkelijk maken om in een dorp te wonen. Eén van die noodzakelijke voorzieningen is een 

school. Het huidige BS Berkenveld is gedateerd en is aan vervanging toe. 

In overleg met KPO en belanghebbenden in het dorp is door HEVO, in opdracht van de gemeente, 

een plan ontwikkeld. Uit dit plan is de bouw van een MultiFunctione Accommodatie (MFA) 

ontstaan. De gemeente heeft besloten om in ieder geval de bouw van een nieuwe school te 

faciliteren. 

  



 

 

 

Naast de bouw van de nieuwe school en kinderopvang liggen er ook ideeën over 

• Een aula die dienst kan doen aan diverse activiteiten georganiseerd door en voor het dorp 

• Een uitbreiding van de sporthal 

• Een herinrichting van de dorpskern 

Over in hoeverre e.e.a. gerealiseerd zal en kan worden, is nog geen besluit genomen en is mede 

afhankelijk van de beschikbare middelen. 

 

Ook de Kerk, die momenteel door Alwel beheerd wordt, moet beschouwd worden. Hierover zijn 

nog geen visies ontwikkeld. 

 

Verder stelde Eveline dat voor kwaliteitsverbetering de bewoners zelf het initiatief zouden kunnen 

nemen. Hiervoor heeft de gemeente een website ingericht waarop bewoners hun ideeën kwijt 

kunnen. Dit gaat onder het motto “Het begint met een idee”. Het wordt een ieder warm aanbevolen 

hier gebruik van te maken. 

  

Na haar presentatie nam zij een andere functie aan. Ze werd locoburgemeester. En waarom? 

André Jansen was voor gedragen voor de Roosenspeld en die wordt, of uitgereikt door de 

burgemeester, of de locoburgemeester. Eveline was reeds aanwezig, dus ……. werd André naar 

voren geroepen om de speld in ontvangst te nemen. Na de nodige lof-uitingen werd hem de speld 

opgedaan en kreeg zijn vrouw Ria een ruiker aangereikt. 

In het kort bedankte André voor de uitgesproken waardering en sprak de verwachting uit dat de 

LBH haar activiteiten daadkrachtig voort zal zetten. 

 

Jeroen leidde de presentatie van Kees Mens in door uitdrukkelijk het KPO te bedanken voor hun 

geduld en bereidheid om in samenwerking met de gemeente en andere belanghebbende 

groeperingen een gecombineerde visie te ontwikkelen, anders dan voor eigen belang te gaan. 

 

Kees Mens presenteerde 4 varianten over de nieuw te bouwen MFA. Uit de deze varianten is 

gekozen, waarbij de nieuwe school zo gepositioneerd wordt, dat er mogelijkheden zijn voor 

• Een aan te bouwen aula 

• Een uitbreiding van de sporthal 

• Een corridor die de MFA verbind met de sporthal 

 

Alles ten dienste van de leefbaarheid van het dorp. 

 

De school zal plaats bieden aan 100 leerlingen. 

 

De huidige parkeerplaats tegenover de buurtsuper zal worden heringericht, waarbij de nadruk 

komt te liggen op de toegang voor voetgangers. 

Mede naar aanleiding van een vraag uit het publiek, gaf Kees aan dat de parkeernorm 

gehandhaafd zal worden en de “jeu de boule” baan niet zal verdwijnen. 

 

Financiële verantwoording 

 
Jeroen leidde de financiële verantwoording in door mede te delen, dat de penningmeester niet 
aanwezig kon zijn, maar ook dat er een vacature (ook) is voor deze functie. 
Jeroen neemt met de aanwezigen de in- en uitgaven van de leefbaarheidsgroep door, waarbij uit 

het publiek (Marion Willink) wordt geconstateerd, dat er €0,50 verschil bestaat tussen de 



 

 

balanstotalen. Het is de penningmeester vergeven. 

De gehele financiële verslaglegging is in detail op de website van de LBH te raadplegen. 

 

De kascommissie, bestaande uit Marco Heijnen en Danny Ooms, hebben de financiële stukken 
gecontroleerd op 26-09-2024 (2023) en op 07-05-2024 (2024) en heeft deze in orde bevonden.  
Danny vroeg, op basis van de bevindingen, de penningmeester decharge te verlenen. Daar was 
geen bezwaar tegen. Waarvan akte. 
 
Beide kascommissieleden treden af. Als kascommissieleden treden aan André Jansen (voor 2 

jaar), Marion Willink (voor 1 jaar) en als reserve-kascommissielid Ruud Segers.  

 

 
Leefbaarheidsgroep 

 

Jeroen zet uiteen wat de LBH zich als doel stelt en noemt een aantal kwalificaties ( ref. Kleine 

Kernen) met bijbehorende personen uit de LBH; ieder heeft zijn specifieke kwaliteiten waar 

gebruik van wordt gemaakt.  

Jeroen geeft de vergadering mee op welke gebieden de LBH heeft gepresteerd. Vaak onopvallend 
achter de schermen via het sturen op contacten, maar ook concreet zoals de inrichting van de 
rustplaats bij De Roskam en het vrachtwagenverbod. 
En natuurlijk werden er de nodige vouchers uitgereikt in de afgelopen periode. T.w. 
in 2023: 

• Stichting Heerl’k activiteiten 

• Oudervereniging Berkenveld (Kinderboekenweek) 

• Muziekschool de Toonier (kerstconcert) 
In 2024 

• Stichting Heerl’k activiteiten 

• Oudervereniging Berkenveld (Kinderboekenweek) 

• Vivace, concert 30-jarig bestaan 

• KBO 70-jarig bestaan 

• Dorpshuis, filmmiddag 

• Herelsestraat-groep, 30 km borden 

• Vivace, aanschaf piano  
 

 

Zoals eerder gememoreerd is de LBH driftig op zoek naar nieuwe leden, maar vooral naar een 

voorzitter en een penningmeester. 

 

Ten slotte toonde Jeroen een aantal QR-codes op het scherm van die groeperingen die op een of 

andere manier betrekking hebben op de leefbaarheid van ons dorp. Deze QR codes konden ter 

plaatse worden gescand. 

 

Niets meer aan de orde zijnde en er geen verdere vragen uit het publiek zijn, sluit Jeroen de 

bijeenkomst en nodigt een ieder uit om nog gezellig even na te praten. 

 

Aldus opgemaakt op 30 juni 2025. 

C.J. Verhagen 

Secretaris LBH 

 
 


